
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje raadscommissie SBBV  
      
Datum: 14 november 2023 
 
Indiener: Marco Oudshoorn, VVD 
 
Onderwerp: Stand van zaken camerabeveiliging 
 
 
Inleiding: 
 
Op 14 augustus hebben wij in schriftelijke vragen onze zorgen geuit over de veiligheid in de 
binnenstad van Schoonhoven. Ook is daar het plaatsen van (mobiele) ANPR besproken. 
Deze palen zijn voor de veiligheid in heel de Krimpenerwaard van belang. Naar aanleiding 
van de beantwoording en het overleg van de burgemeester met diverse leden van het 
Zilvergilde St. Eloy hebben wij de volgende vragen: 
 
 
Vragen: 
 

1. Heeft de burgemeester al verder overleg gehad met de politie over het plaatsen van 
mobiele ANPR voorzieningen? En wat is de uitkomst daarvan?  

 
2. Is er nog een gesprek geweest met de werkgroep Keurmerk Veilig Ondernemen en/of 

het Zilver Gilde mbt het cameratoezicht in de binnenstad en het plaatsen van 
camera’s door ondernemers op of aan hun eigen gevel? 
 

 
 

 


